
Suskararen II. Plana aurkeztu
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Diputazioko Euskara Saileko ordezkaríak atzoko prentsaurrekoan.
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Badakigu noiz ¡zango den: datorren asteartean, ekainak 23. Ordu zehatza, geltokia eta sarbidea

ere ba¡. Ezin dizuegu esan, jakina. Hala ere, 100 milioigarren bidaiaria ¡zango den ordua, geltokia

eta sarbidea ñola zehaztu ditugun bihar argituko dizuegu.
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